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Møte i faglig brukerråd syn 

Sted: Hovseter  

Dato: 28.08.2024 kl. 1000 - 15.00 

 

Referent: Julianne A. Andersen 

 

Deltakere: 

Grete Bæverfjord, Norges blindeforbund 

Elin Gunnarsdottir Larne, Norges blindeforbund 

Eirik Langeland Fjeld, Norsk NCL-forening 

Kari Anita Brendskag, Statped divisjonsdirektør læremidler og læringsressurser 

Randi Kvåle, Statped avdelingsleder læremidler syn 

Anne Lise Solstad, Statped avdelingsleder syn barnetrinn 

Julianne Andersen, Statped divisjonsstøtte divisjon læremidler og læringsressurser 

 

Vara: 

Farah Ramadan, Norges blindeforbund 

Anita Hansen, Norsk NCL-forening 

 

Ikke til stede: 

Eva Marie Hammervik, Statped avdelingsleder syn barnetrinn 

Einar Fiskvik, Norges blindeforbund 

Mette Bævre, Foreldre til blinde barn 

Siri Smedsrud, Foreldre til blinde barn 

 

 

14/2024 Godkjenne referat 

Lagt frem av: Kari Anita Brendskag  

 

Konklusjon: Utkast til referat ble delt med brukerrådet i brukerrådsteamet, med to 

ukers frist for å melde tilbake behov for endringer. Ingen tilbakemeldinger kom, og 

referatet ble ansett som godkjent og lagt ut på statped.no. 

15/2024 Godkjenne saksliste  
Lagt frem av: Kari Anita Brendskag 

 

Følgende innspill ble gitt til sakslisten: 

FTBB har valgt å ikke møte i dette møte da Statped avviste å sette sak 4 meldt inn i februar 

2024 på agendaen i dette møtet. Brukerrådet spilte inn at det er viktig for brukerrådet å få 

opprettet en «brukervei» inn til UDIR. Dette er en sak brukerorganisasjonene må vurdere 

utenom faglig brukerråd i Statped. 

 

Konklusjon: Sakslisten ble godkjent 
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16/2024 Informasjonssaker 

Lagt frem av: Kari Anita Brendskag/Anne Lise Solstad/Randi Kvåle 

 

Nytt mandat for brukerråd 

Vedlegg: Nye retningslinjer for brukerrådsarbeidet i Statped 

Nasjonalt brukerråd har som oppfølging av evalueringsundersøkelsen høsten 2023 

arbeidet med revidering av mandatet for brukerråd. Nytt mandat gjelder fra 1. juni 

2024 

- Blindeforbundet ønsker å kunne stille med to representanter. Retningslinjene 

sier en representant + vara. Statped sjekker opp mulighetene her. 

 

Påmelding til brukerkonferansen, og brukerrådsmøte 

Informasjon om brukerkonferanse 7.nov og brukerrådsmøte 06.nov. 

Informasjon er også sendt på e-post til brukerrådsrepresentantene 

 

Statped undersøkelsen jfr. tidligere sak 

- Tips fra brukerrådet: send ut SMS med informasjon om at undersøkelsen blir 

sendt som et grep for å forsøke å få økt svarprosent 

- Statped informerer brukerorganisasjonene når undersøkelsen sendes ut, slik 

at de også kan videreformidle 

 

Elevkurs høsten 2024  

Presentasjon 

- Innspill gitt av brukerrådet: Viktig at overnattingsstedet gir mulighet for 

sosialisering på kveldstid. Tips: Booke et møterom på hotellet til bruk av 

elevene på kveldstid, evt. bestille pizza el. lignende til Hovseter på 

ettermiddagen 

Oppdatert informasjon om utvikling av e-læring i synspedagogiske emner 

Presentasjon 

- Innspill fra brukerrådet: Viktig at overordnede emner i læreplan blir tatt med i 

kursinnholdet 

 

Læreplaner i Kunst og håndverk for barn med nedsatt syn og blindhet 

Presentasjon 

- Innspill fra brukerrådet: Justeringene vil også komme andre elever til gode 

- Anne Lise legger ut rapporten fra Udir i teams 

 

Læremiddelseminar 30.10.-01.11 

- Statped legger opp til streaming der det er mulig 

- Innspill fra brukerrådet: Ønskelig at så mye som mulig streames og at opptak 

blir lagt ut i etterkant 

  

https://statped-my.sharepoint.com/:b:/g/personal/juand_statped_no/EZmv0Og9ZwpHmTSvfCBdeacBKS1gtNI_gMaKkysrY0Mefw?e=4vfnw0
https://statped.sharepoint.com/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Syn/Informasjon%20om%20påmelding%20til%20brukerkonferansen%2007.nov%20i%20teams,
https://statped.sharepoint.com/:p:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Syn/Sakslister%20og%20referat/24.08.28/2024-08-28%20faglig%20brukerr%C3%A5d%20syn%20-%20presentasjon.pptx?d=wd3fbebaea33645809268702aa2487b69&csf=1&web=1&e=kOlfk8
https://statped.sharepoint.com/:p:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Syn/Sakslister%20og%20referat/24.08.28/2024-08-28%20faglig%20brukerr%C3%A5d%20syn%20-%20presentasjon.pptx?d=wd3fbebaea33645809268702aa2487b69&csf=1&web=1&e=kOlfk8
https://statped.sharepoint.com/:p:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Syn/Sakslister%20og%20referat/24.08.28/2024-08-28%20faglig%20brukerr%C3%A5d%20syn%20-%20presentasjon.pptx?d=wd3fbebaea33645809268702aa2487b69&csf=1&web=1&e=kOlfk8
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17/2024 Statpeds samarbeid om helse og strakstiltak 
Lagt frem av: Inga Skagseth 

 

Bakgrunn: Sak meldt av Blindeforbundet: Statped har tidligere orientert om 

samarbeid med helsevesenet om strakstiltak, er det planer om å utvikle 

samarbeidsrutiner på andre områder? Eksempelvis rehabiliteringsinstitusjoner og 

BUP. 

 

Innspill gitt av faglig brukerråd i møte: 

- Savner informasjon til foreldre som en del av dette. Viktig at det legges inn i 

rutinene 

 

Konklusjon: Statped tar med innspill inn i videre arbeid. 

18/2024 Læremiddelsatsingen 2023 og 2024 
Lagt frem av: Randi Kvåle 

 

Bakgrunn for saken: Statped fikk 20 MNOK som ekstra midler i revidert 

nasjonalbudsjett 2023 og i ordinære budsjetter i 2024 til læremiddelsatsing. Dette har 

resultert i nytt nye læremidler, utstyr og økt internasjonalt samarbeid.  

Innspill fra brukerråd:  

Konklusjon: Brukerrådet fikk presentert noen av resultatene i læremiddelavdelingen. 

Presentasjon av lydillustrasjoner og hvordan de kan benyttes settes opp til et senere 

møte. 

19/2024 «Oppdrag sansetap» 24-001 

Lagt frem av: Inga Fjelltveit Skagseth og Anne Lise Solstad 

 

Vedlegg: Bakgrunnsdokument 

 

Statped har gjennomført workshop på Gardermoen 14. og 15. mai med kommunale 

aktører for å supplere kunnskapsgrunnlaget og ha dialog med ulike nivåer i 

kommunal opplæringssektor. 

Nå er vi i gang med å sammenfatte et svar på oppdraget til KD, med utgangspunkt i 

hele arbeidsprosessen, og da med innspillene fra dere, kommunal sektor og 

ressursgruppen for Omstillingsprogrammet fra Statped. Rapporten er tenkt ferdigstilt i 

oktober.  

Innspill fra brukerråd:  

Brukerrådet ble bedt om å komme med innspill på det utfordringsbildet som beskrives 

i kunnskapsgrunnlaget som ble sendt ut før brukerrådsmøtet ut fra følgende 

spørsmål:  

 

• Hva er de 3 største utfordringene når det gjelder å identifisere barn/elever med 

synsnedsettelser? 

https://statped.sharepoint.com/:w:/r/sites/BrukerrdiStatped/Delte%20dokumenter/Syn/Sakslister%20og%20referat/24.08.28/2024-08-28%20Vedlegg%20sak%2018%20%20til%20faglige%20brukerr%C3%A5d_.docx?d=w5f22177eec3a48f0b7562e7fd345c549&csf=1&web=1&e=4sWpdY
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• Hva er de 3 største utfordringene når det gjelder å følge opp barn/elever med 

synsnedsettelser? 

 

Videre ble brukerrådet bedt om innspill og momenter som er presentert som kan 

bidra til bedre ivaretakelse av sansetapgruppene, og hva brukerrådet har mest tro på 

vil skape positiv endring. 

 

Konklusjon: Statped tar med seg innspillene som kom muntlig i møtet og skriftlig i 

forms inn i videre arbeid med oppsummeringen til KD. 

Oppsummeringen vil først bli presentert i Statpeds direktørmøte i slutten av 

september, så blir det mulighet for en innspillsrunde internt i Statped, hos de 

kommunale aktørene som har deltatt i workshopene og fra faglig brukerråd syn. 

Vi sender ut oppsummeringen med en ukes frist for tilbakemelding. 

 


